

Specification sheet - *Spécifications*

 White / *blanc*

Labelling / *Étiquetage*

 Sugar, vegetable fat / *Sucre, graisse végétale*

Characteristics / *Caractéristiques*

 Dry matter / *Matière sèche*

99,5 ± 0,4 %

 Granule size / *Granulométrie* :

 Mesh / *mailles* ☐ round / *rond* ☐ square / *carré*

mm	Mesh	E35 EVQ	E30 EVO	E25 EVM	E20 EVK	E15 EVI	E10 EVG	E05 EVC
< 6,5	☐	≥ 90 %						
< 6,3	☐		≥ 90 %					
< 5,6	☐			≥ 90 %				
< 5,0	☐							
< 4,5	☐				≥ 90 %			
< 4,0	☐	≤ 10 %						
< 3,4	☐					≥ 90 %		
< 3,2	☐		≤ 10 %					
< 2,8	☐						≥ 90 %	
< 2,5	☐			≤ 10 %				
< 2,0	☐				≤ 10 %			≥ 90 %
< 1,7	☐					≤ 10 %		
< 1,4	☐						≤ 10 %	
< 0,7	☐							≤ 10 %

Nutritional data / *Caractéristiques nutritionnelles* (per 100g commercial product)

Energetic value / <i>valeur énergétique</i>	453 Kcal 1896 kJ	Fat / <i>lipides</i>	10,7g saturates/ <i>saturés</i> 9,1g mono-unsaturates/ <i>mono insaturés</i> 1,3g poly-unsaturates/ <i>poly insaturés</i> 0,3g trans/ <i>trans</i> Max 0,2g
Carbohydrate / <i>glucides</i>	89,2g		
sugars/ <i>sucres</i>	89,2g		
Protein / <i>protéines</i>	0g		

Microbiological data / *Microbiologie*

• Mesophilic aerobic germs <i>Germes aérobies mésophiles</i>	< 100 / g
• Coliforms <i>Coliformes</i>	< 10 / 10 g
• Yeast & Mould <i>Levures & Moisissures</i>	< 20 / g
• Salmonella spp, Listeria spp	N.A.
• Pathogen toxins <i>Toxines pathogènes</i>	Absence

Shelf life / *Conservation*

12 months in normal conditions (12-20°C and max 60 % relative humidity). Avoid thermal shocks.
12 mois en conditions normales (12- 20°C et max 60 % d'humidité relative). Eviter les chocs thermiques.

GMO free / *Non-OGM*

This product does not contain ingredients made from genetically modified organisms, including their raw materials and processing aids.

This product is in accordance with the European Regulations 1829/2003 (food and feed) and 1830/2003 (traceability and labelling).

Ce produit ne contient pas d'ingrédients issus d'organismes génétiquement modifiés, en ce compris leurs matières premières et auxiliaires technologiques.

Ce produit est en accord avec les Règlements CE N° 1829/2003 et n°1830/2003 sur l'étiquetage et la traçabilité.

Allergens / *Allergènes*

No labeling required according to EC legal requirements for allergen labeling 2000/13/EC and its successive amendments.

Pas d'étiquetage requis en accord avec la Directive européenne 2000/13/CE et ses modifications successives.

This information is accurate to the best of our knowledge and remains the property of the issuer of this specification. It is up to the user, under its responsibility, to make sure of the possibilities and conditions of use of this ingredient, used alone or in combination with other products. Couplet Sugars shall not be held responsible for any damage occurring in the finished product.

Ces informations sont rédigées au mieux de nos connaissances et restent la propriété de l'émetteur de cette fiche. Il appartient à l'utilisateur, sous sa responsabilité, de s'assurer des possibilités et conditions d'utilisation de cet ingrédient, utilisé seul ou en combinaison avec d'autres produits. Couplet Sugars ne peut être porté responsable en cas de dommage survenant dans le produit fini.